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E S P O R T S

La Mongeta Atòmica: espectacle en

Sens dubte, va ser una vetllada excepcional la que vam viure el 
17 de juny passat al camp de futbol del nostre poble. La gent de 
l’Escuderia Peu a Baix de Girona ens va preparar els campionats 
gironins tant de 50cc com de 65 i 85 cc de motos, a més de les 
proves de quads i diverses exhibicions. Era la celebració de la 
Mongeta Atòmica de Bescanó, en la que hi van participar més 
de vuitanta pilots.

El nom de la Mongeta Atòmica té història. Fa uns anys era 
una de les proves tradicionals de les nostres contrades, a 
Santa Coloma de Farners. Desapareguda la infraestructura 
de la població de la Selva, els amics de Peu a Baix

encapçalats per Joan de las Heras van decidir, amb el 
consentiment del nostre Ajuntament, retrobar aquesta 
prova, però aquesta vegada a Bescanó. La nomenclatura 
de “ Mongeta Atòmica” es deu a la forma del recorregut. A 
una corba molt oberta, aprofitant l ’amplada del camp de 
futbol, li segueix la recta, una altra corba igual que l’anterior 
per després trobar-se una “xicane” a la meitat que serveix 
per lligar amb la primera corba.

Vam poder gaudir des de les set de la tarda i fins a l’una 
de la matinada de la veritable sensació de tenir un circuit 
a casa. Els voltants del camp de futbol era tot un espectacle.

Un paddock improvisat

A Bescanó vam veure com el m otociclism e giron í 

té futur. Així, després de múltiples sèries i tandes 

d 'entrenam ent, Òscar Gutierrez (KTM), Anna 

García (GAS GAS) i Enric Navarra van ocupar 

els llocs de privilegi a la categoria més 

petita, la de 50cc.

Sens dubte, ens va sorprendre com els més petits de la casa 

ja donaven “ gas a fo n s ” sense te n ir  cap por. A questes 

actuacions dels petits s ’acom panyaven am b els espontanis 

crits  de patim ent de més d 'alguns pares assistents.

A la categoria de 65cc, més del mateix. Am b més potencia 

de motor, vam gaud ir de valent de la sang freda dels seus 

participants. Interiors, aixecades de roda... un espectacle únic 

pels pilots de la segona categoria que van gaud ir m oltíssim  

am b la nostra Mongeta Atòmica. Edi Monedero (KWS), Artur 

Navarra i A lbert Arenas (KTM) van ten ir el privilegi de pujar 

al podi i la categoria va ser molt igualada.

la categoria 85cc, Xavier Dols (KWS), Gerard Clotes (SZK) 

' Dylan Trull (HN D) van pujar al podi, dem ostrant així que 

les seves qualitats donen els seus fruits, amb un bons resultats. 

La categoria Open absoluta va ser la més espectacu lar de 

totes. La gran quan tita t d 'inscrits  va obligar a l’organització 

a fer quatre grups. Am b motos de quatre i de dos temps, de 

cubicatge 40 0 -4 5 0  cc, el públic va poder gaudir de la força 

d'aquestes m àquines i les peripècies dels seus pilots per dur 

a te rm e avançam ents. El podi el van aconseguir fina lm ent 

-Jordi Pagés (SZK), Carlos Dalmau (YMH) i Patrici Terrades.

Allà vam poder veure una de les m illors in fraestructures de 

quads, com  és l ’e q u ip  2 tem ps-H O N D A , un de ls actua ls  

cam pions d ’Espanya de quads, els germ ans Joan i Eduard 

U llastres. I tam bé vam poder veure el cam pió de la "Baja 

Espana” de quads, el llagosterenc Jordi Llinàs, o el mundialista 

de quads Josep Mèlich.

Ells es barrejaven amb els no menys importants Arenas Team, 

i un m unt de partic ipants anònim s però sense res a envejar 

a les estrelles, ja que a vegades, am b la il·lusió es supleix 

la falta de recursos.
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estat pur M É S DE V U I T A N T A  P I L O T S  V A N  P A R T I C I P A R  EN LA P E C U L I A R  M O N G E T A  A T Ò M I C A  DE 

B E S C A N Ó ,  A M B  C A M P I O N A T S  DE M OT O S ,  PR OVE S DE Q U A D S ,  E X H I B I C I O N S  I P ER I PÈ C IE S  

E X T R A O R D I N À R I E S .  U N A  J O R N A D A  R E A L M E N T  M E M O R A B L E ,  P L E N A  D ’ E M O C I O N S  I EN LA 

Q U E  ELS MÉS DE 3 . 0 0 0  A S S I S T E N T S  V A N  P OD ER  V I U R E  U N  E S P E CT A C L E  Ú N I C

Un exit reconegut

Fins i to t la revista especia litzada Solo Piloto 

va dedicar un reportatge de la cursa am ericana 

de la “ Mongeta Atòmica" de Bescanó. En l’article 

es destaca el gran èxit de la convocatòria i la 

gran quantita t de públic que hi va assistir.

“ El bescanoní Francesc Busquets (Seat 
Ibiza) va realitzar una exhibició de conducció 
pel c irc u it de la Mongeta Atòm ica que ens 
va deixar amb la boca oberta ”

“ Eduard U llastres (Honda), Jordi L linàs 
(Yamaha) i Jordi M èlich (Polaris) va fer que 
les més de 3 .0 0 0  persones assistents els 
seguissin des de la banda, fe n t l'o n a d a ”

Exhibicions espectaculars

Abans de les fina ls de totes les categories, el nostre m illor pilot 

de rallies de terra, el bescanoní Francesc Busquets (SEAT IBIZA) 

va realitzar una exhibició de conducció pel c ircu it de la Mongeta 

A tòm ica que ens va deixar am b la boca oberta. En ” B us i” va 

arribar a col·locar el seu cotxe a dues rodes, cosa que indica que 

no anava a poc a poc. També van efectuar una exhibició els tres 

cracks dels quads: Eduard U llastres (HO NDA), Jord i Llinàs 

(YAMAHA) i Jordi Mèlich (POLARIS) va fer que les més de 3.000 

persones assistents els seguissin des de la banda, fen t l’onada. 

Tot un espectacle que feia posar els pèls de punta.

Bescanó va tornar a viure una jornada de motor, al cent per cent. 

Ara toca buscar indret, per tornar a repetir-ho l’any vinent, ja que 

el cam p de fu tbo l hi haurà herba a rtific ia l i repetir-ho seria de 

ju tja t de guàrdia.

Gràcies Bescanó per creure en el motor i PEU A BAIX!!!

Carles Alonso
CAP D’ESPORTS O NDA CERO G IRONA
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Bescanó, un sentiment i una il·lusió
Per Cristian Ventura

B esca no n in s  i bescanon ines:

És un orgull per al nostre poble 

te n ir  l 'e q u ip  de  fu tb o l una 

categoria més amunt, de segona 

a prim era regional!!

Per p o d e r g a u d ir  d 'a q u e s t  

privilegi, l'equip ha treballat molt 

duram ent durant to t l'any, ho ha 

donat tot i per fi s'ha com pensat 

p u ja n t de ca te g o ria . D u ra n t 

aquesta tem porada, el Bescanó 

ha estat un equ ip  m olt sòlid en 

defensa, am b un m ig del cam p 

m olt e q u ilib ra t i una davantera 

tècnica m olt ofensiva. Gràcies a 

tot això i amb l'ajut del gran tècnic 

Javi M orata, s 'han  aconsegu it 

grans èxits.

Estava previst que el Bescanó 

pugés de categoria com a primer 

del grup 17 de la segona regional. 

Però no va ser a ix í perquè en 

l 'ú lt im  p a r t it  de llig a  es va 

empatar 2-2, quan necessitàvem 

la v ictòria per ascendir. Llavors 

van  d is p u ta r  la p ro m o c ió  

d'ascens. Els hi van tocar equips 

m o lt fo rts  com  el Verges i el 

Breda. Contra el Verges es va 

guanyar força fàcilm ent, am b un 

resu lta t m olt am p li a favor del 

nostre equip . En aquell m ateix 

partit es van llençar penals per 

evitar que, posterio rm ent, am b 

altres equips, quedessin empats. 

També van guanyar els penals 5- 

3  a m b  u n  A b e l  P i 

in co n m e n s u ra b le  p a ra n t dos 

llançam ents a l'e q u ip  con tra ri. 

En aquell pa rtit cal destacar la 

jove prom esa Pere Bagué, que 

va m arcar dos gols i que per mi 

fóu un de ls m illo rs  del pa rtit. 

Aquest jugador, dotat am b una 

tècnica excel·lent i sensacional, 

és un ju ve n il però s 'ha sabu t 

guanyar un lloc dins un onze molt 

com petitiu .

El següent partit de la prom oció 

va en fron tar el Verges contra el 

Breda. Va guanyar el Breda 0-1. 

Aquest resu lta t va ser m olr bo

per al Bescanó, ja que només els 

ca lia  l'e m p a t pe r p u ja r  a la 

desitjada categoria.

El dia esperat per als bescanonins 

va a rrib a r el d ium en ge  18 de 

juny, ja que anàvem a Breda amb 

la intenció de guanyar. Aviat vam 

ten ir la primera alegria en veure 

que el da van te r del Bescanó, 

Jord i Trisan, obria el m arcador 

am b un co l·lo ca t xu t de fa lta . 

A q u e s t  g o l d o n a v a  m o lta  

tra n q u il·lita t, ja que els rivals 

n 'havien de fe r dos. Va ser un 

pa rtit m olt trava t, am b m oltes 

fa lte s . No vam  veu re  un jo c  

brillan t, ja que tots dos equips 

jugaven al "patadón". El Breda 

va atacar molt, es va trobar amb 

una defensa solidíssima i un Abel 

Pi que ho parava tot! El partit va 

se r in te r ro m p u t d u ra n t uns 

m in u ts  p e r u n s  in c id e n ts  

lam entab les d ins  un cam p de 

futbol. Però no entraré en detalls. 

El partit va seguir després que 

s 'acab ess in  els in c id e n ts  i el 

Breda va aconseguir m arcar un 

gol que no li va servir de res!! Al 

f in a l  1 -1 . El B e s c a n ó  va 

aconseguir el seu propòsit, pujar 

a primera regional, l'ob jectiu de 

p rin c ip i de tem porada . Es pot 

considerar un fe t h istòric ja que 

el Bescanó no ha estat mai a 

primera regional.

En a r r ib a r  a B e s c a n ó , e ls 

jugadors ho van celebrar fent una 

rua  pe ls  c a rre rs  de l p o b le , 

passant per la font de la part vella 

(on s'hi van banyar) i acabant al 

cam p de futbol.

Vull acabar aquest escrit donant 

gràcies a tots els jugadors i al cos 

tè c n ic , que  han fe t poss ib le  

aquest somni. Sobretot vull agrair 

la tasca feta al capità del equip, 

Jordi Ferrer, en Popi, que durant 

mols anys ho ha dona t to t pel 

club i es retira satisfet per la feina 

feta. Company, mai t'oblidarem !

Visca el Bescanó!!!!



“ No he volgut veure misèria i he lluitat 
per a què el Bescanó estigués a dalt de tot”

Per Cristian Ventura i Vicky Blanco J A U M E  S O L E R G A S T Ó ,  P R E S I D E N T  DEL C.E.  B E S C A N Ó

En Jaume és mecànic de professió i president del club C.E Bescanó per afició, perquè ser president li comporta molta 
feina i molts maldecaps, i s’ha d ’estimar molt el club per dedicar-hi tantes hores. Ha aconseguit moltes de les fites  
que es va proposar en aquest sis anys com a president, encara que han estat uns anys molt durs i de molta llu ita , ja 
que ha tingut molta feina per fer i són poques les persones que componen la Junta; una Junta que té molta voluntat 
i molta empenta i que està oberta a tothom que vulgui formar-ne part i donar un cop de mà.

Com va arribar ser el president del C.E 
Bescanó?
Fa uns 17 anys vaig començar a formar 
part de la junta directiva del club, i hi vaig 
desenvolupar diferents càrrecs. En aquells 
moments presidia en Joan Coll, després 
va arribar el torn de Josep Genoher, Josep 
M. Masmiquel i en Josep Vivancos, fins 
que al 99 vaig assum ir la presidència.

En tots aquest anys, el primer equip mai 
havia ascend it a prim era. Com ho ha 
viscut?
Primerament, la meva vinculació amb el 
club va començar com a jugador. Quan jo 
era al primer equip, el Bescanó estava a 
tercera regional, i llavors vam pujar a 
segona, precisament en el camp del Breda. 
Quan vaig assumir la presidència del club 
vaig dir que no volia veure misèria i lluitaria 
perquè el Bescanó estigués a dalt de tot.
I he treballant i he patit molt i molt per què 
poguéssim pujar a primera. Ara la feina 
serà aguantar en aquesta nova etapa que 
afrontem.

En aquest ascens, hi ha tin g u t m olt a 
veure la con tra c tac ió  del tè cn ic  Javi 
Morata?
Fiem de pensar que és una persona 
veterana en el món del fu tbo l, que ha 
aconseguit que l’equip funcionés en un 
bloc, que era el més difícil, però a la vegada, 
el més im p o rta n t per a què l ’equ ip  
funcionés.

Com de fin iria  l ’estil de joc de l ’equip? 
A primera vista no semblava un gran equip, 
però ha treballat molt i dur, i a base de 
d isc ip lina  hem ob ting u t aquest bons 
resultats, que són fruit de l'entrega i la lluita 
per part dels jugadors.

Ara que es retira en Popi, que ha estat 
una peça clau al vestidor i ha posat ordre 
i respecte; qui creu que pot ser la persona 
m és in d ic a d a  pe r s u b s t i tu ir - lo ?  
Això, ara per ara, es d ifíc il de contestar. 
Dins el vestuari del primer equip hi ha gent 
molt jove, però dins les incorporacions que 
te n im  pensades per aq ue sta  nova

temporada, no tenim clar de moment qui 
serà el capità. Encara és massa aviat per 
saber-ho.

Ara que com enta això de les noves 
incorporacions, ens pot adelantar el nom 
d ’alguns candidats?
És un pèl aviat; fa poc que ha acabat la 
temporada i tot just comencem a negociar 
amb alguns jugadors. Us puc adelantar 
que, de moment, tenim confirmat en Jordi 
Carreras, que és de Bescanó i que fins ara 
jugava al Cassà. Però fins que no es signa 
el contracte no hi ha res segur.

Qui ha estat el jugador que ha marcat la 
diferència?
Sempre hi ha algú que destaca més que 
els altres, però en definitiva crec que l’èxit 
l’hem obtingut gràcies a jugar en equip i 
saber ser un bloc sòlid.

Pensa que l'equip es podrà mantenir a l a 
regional?
Intentarem lluitar com fins ara. El que no 
volem és que un cop que ja hem pujat, no 
ens sapiguem aguantar i haguem de baixar 
l’any que ve. Sabem que és difícil perquè 
els equips amb els que haurem d’enfrontar- 
nos tenen un bon nivell de joc, però 
nosaltres no pensem llançar la tovallola

Faci una valoració personal del c lub: 
passat, present i futur.
S’han anat fent passes endavant, des del 
canvi d ’emplaçament del camp del Parc 
de l’Ajuntament a l’actual camp a la zona 
esportiva del poble, la col·locació d ’una 
marquesina, la imminent transformació del 
camp de sorra per un de gespa artificial, 
una pantalla e lectròn ica... quedarà un 
camp molt bonic. Però encara queda molt 
per fer, com ara co b rir les tanques 
d ’espònsors. Però per això cal trucar a 
moltes portes i comporta temps i feina. 
L’any que ve serà la meva última temporada 
com a president; la gent no em creu, però 
ja he marcat una etapa i crec que el canvi 
pot ser productiu per al club. A més a més, 
ho he promès a la meva dona.

E n J a u m e  S o l e r g a t ó  a m b  
e n  C r i s t i a n  V e n t u r a .

El qüestionari

EDAT: 50 anys

AFICIÓ: el futbo l i la cacera

EL TEU PITJOR DEFECTE: 

m ’agradaria fer moltes coses, i 

sempre les vull fer totes i acabar-les

LA TEVA MILLOR VIRTUT: si et puc 

ajudar, faré tot el que estigui en les 

meves mans

QUÈ CREUS QUE LI FALTA AL 

POBLE DE BESCANÓ: una variant 

QUÈ LI SOBRA: aquesta gent que 

fa malbé el poble, que fa bretolades, 

pinta les parets, trenca coses...

UN SOMNI PER COMPLIR: ara 

tindrem  la gespa, la m arquesina, la 

pantalla electrònica, el Bescanó ha 

pujat a primera regional ... que més 

puc demanar?
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Diari d ’un culé bescanoní a París
EL B A R Ç A  VA G U A N Y A R  LA C O P A  D ’ E U R O P A  EL MES  DE M A I G  P A S S A T .  M O L T S  S E G U I D O R S  C U L É S  V A N  V I U R E  EN 

D I RECT E UN DELS M O M E N T S  MÉS E M O C I O N A N T S  DE LA SEVA V IDA.  EN A QU ES TA  C R Ò N I C A  S ' E X P L I Q U E N  LES V I VÈNCI ES 

D ’ UN G R U P  DE B E S C A N O N I N S  QUE  VAN V I A T J A R  FI NS A PARÍ S I VAN V I U R E  LA V IC T Ò R I A  DEL B AR Ç A  SOB RE  L ’AR SE NA L.

D illuns, 15 de maig de 2 0 0 6  
Sam arreta posada, bu fanda al co ll i 
bandera a l ’esquena. Tot a pu n t per 
com ençar el que podria ser un dels 
m illo rs  via tges de les nostres vides. 
El res tau ran t El B escanon í va ser la 
p rim era  parada o b lig a tò ria , ja  que 
havíem d ’agafar forces pel viatge d ’uns
1.000 quilòm etres que ens portaria fins 
a la capital francesa.

D im arts, 16 de maig
El v ia tg e  va ser lla rg , però  fo rç a
entretingut: jugàvem a cartes, dormíem
0 ho in tentàvem , escoltàvem m úsica, 
m iràvem  una p e l·lícu la ... F ina lm ent, 
cap a les 12 del m igdia, entràvem  a 
París. I encara quedaven 36 hores per 
l’in ici de la gran final de la Champions 
League. Desprès d ’una gran m igdiada 
a l’hotel, vam anar al centre de París a 
veure la Torre Eiffel, on encara no hi 
havia gaire gent, i la poca que hi havia 
eren seguidors de l'Arsenal.

Vam anar a menjar a un bon restaurant 
parisenc, i a 2 /4 de dotze vam tornar a 
l ’au tobús per fe r una visita tu rís tica , 
però ens vam trobar els de la Cadena 

8 SER, que volien fer-nos una entrevista.
1 just quan vam ser a antena, van arribar 
uns seguidors anglesos i la cosa no va 
acabar de sortir del to t bé.

D imecres, 17 de m aig de 2 0 0 6  
El dia que tots els culés esperàvem des 
de feia 11 anys. Cada cop estàvem més 
nerviosos! Un cop vestits  com  calia 
(bufanda, sam arreta, bandera ...) vam 
anar de nou cap a la to rre  Eiffel per 
exh ib ir l’autobús decorat per la penya 
blaugrana de Bescanó.

Q uin a m b ie n t! París ja havia esta t 
conquerit pels seguidors blaugranes. I 
un cop a la torre, va com ençar la festa: 
no m és es ve ien  ca p s , b u fa n d e s , 
estelades i molta gent cantant i saltant. 
Tots estàvem ansiosos perquè comencés 
el gran partit, la gran fina l del fu tbo l 
europeu i del fu tbo l m undia l. Cap allà 
les 4, i després d ’una volta eufòrica per 
la torre, vam anar tiran t cap a l’Stade 
de France, el m agnífic estadi de París. 
FI i havia m olta  gent, am b les dues 
afic ions m olt igualades. Per cert, am b 
els seguidors anglesos to t va ser bon 
rotllo!

A les 7 de la tarda vam entrar al cam p 
i vam observar el te rren y  de joc. Tot 
estava p re p a ra t, to t i qu e  enca ra  
quedaven unes dues hores per a l’inici 
del matx, dues hores insuportables, però 
ta m b é  m o lt d iv e r t id e s  p e rq u è  no 
paràvem  d ’a n im a r el nostre  e q u ip .I 
fina lm ent, a 3 /4  de nou, l’hora que tots 
els culés i de ben segur els seguidors

de l'A rsen a l esperàvem  des de feia 
s e tm a n e s , l ’ à r b i t r e  va p i ta r  el 
com ençam ent de partit!

El joc era poc flu id  i no arribàvem  a 
porteria, m entre que l'Arsenal ja havia 
xutat un cop am b molt perill la porteria 
de l B arça . Però el m in u t 17, una 
m agnífica  passada de R onald inho va 
deixar sol a Eto’o davant de Lehman. El 
porter, sense cap possib ilita t de parar 
la pilota, fa caure Eto’o i la pilota l’acabà 
rem atant G iuly el fons de la porteria. 
Goooooooooooolü! Tots els culés estàvem 
eufòrics i m olt contents, però l’àrb itre 
va anul·lar el gol, va pitar falta i desprès 
va expulsar el porter de l’Arsenal.

Am b un jugador de més, el partit ens 
anava de cara, però el joc del Barça no 
va m illo ra r i en una jugada  en què 
l ’à rb itre  s ’ inventà una fa lta de Puyol 
in e x is te n t i pe r un e rro r  g a rra fa l 
d 'O leguer en el marcatge, el m inut 36, 
Cambell marca de cap. La gent no s ’ho 
creia, els nervis estaven alterats i molts 
se g u id o rs  no pod ien  c r id a r per tal 
d ’an im ar el seu equip.

Mitja part. Molta tensió en les cares dels 
aficionats i sobretot molts nervis perquè 
vèiem que els minuts passaven i el Barça 
encara no havia aconseguit cap gol per 
igualar el partit. Passaven els m inuts 
m olt ràpid i to t seguia igual. Rijkaard, 
m olt encertadam ent, va fe r canvis. I 
quan tot estava perdut i després que en 
Valdés ens salvés del 0-2, el gran Eto'o 
igualava el matx.

G ooooo oo ooo oo oo oo l, G oooooooo-
ooooooool, G ooooooooooool, gol de 
Sam uel Eto’o! La gent em bogia, tots 
saltàvem  i cridàvem  com  bojos, ens 
abraçàvem  am b to thom , com  si tots 
fóssim germans. Era una sensació i un 
recu ll d ’em ocions que no es poden 
explicar, s ’han de viure.



E S P O R T S

El darrer pas 
cap a París

A partir d ’aquí, el pa rtit va canviar el 
ritm e, i l ’a fic ió  del Barça tam bé : ja 
tornàvem  a ten ir aquell som riure a la 
cara i ara cridàvem més que mai. I més 
quan  un sen yor a n o m e n a t J u lia n o  
Belleti, en una gran jugada i am b un 
xut dels seus, va colar la pilota entre les 
cam es del porter i la va fer en trar dins 
la porteria. Vam ta rda r uns segons a 
reaccionar, perquè no es veia gairebé 
la jugada... Però sí, la pilota havia entrat 
a la p o rte r ia  i to ts  vam  e xp lo ta r! 
Goooooooooool, gol de Juliano Belleti! 
Qui ho havia de d ir  que B e lle ti ens 
donaria la segona copa d ’Europa, però 
era així, tot i que ell encara ni s’ho creia.

Els darrers m inuts van ser els m illors, 
tothom estava am b un som riure d ’orella 
a orella, i estàvem tots ben bojos. Per 
fi, l’à rb itre  va pitar el fina l del partit i 
vam to rna r esclatar com si haguéssim 
m arcat un gol.

El som ni s ’havia acaba t de la m illo r 
manera possible. El Barça era cam pió 
d ’ Europa i no sa ltre s  estàvem  a llà , 
celebrant-ho am b ells. Va ser increïble, 
emocionant, vibrant i molts de nosaltres

encara no ens ho acabàvem de creure, 
com en Belleti.

I va arribar el m om ent en què el capità 
Carles Puyol va alçar la Copa d ’Europa 
a l'estadi de París i tot el món va poder 
veure el m illor equip  de la Terra.

Desprès d 'una  bona ce leb ra c ió  pels 
voltants de l’estadi, uns quants van anar 
a sopar i uns altres van anar a l’hotel a 
descansar per a la tornada a Bescanó.

Punt i final. El viatge s’havia acabat, tots 
tornàvem a casa amb la sensació d'haver 
viscut una fina l en d irecte  i d ’haver-la 
guanyat. En arribar a Bescanó totes les 
nostres fam ílies ens estaven esperant
i ens van rebre de la m illo r m anera 
possible.

El viatge de les nostres vides s ’havia 
acaba t i tots nosaltres tornàvem  a la 
dura rea lita t: l’endem à m olts havíem 
tornar a la feina o al cole, però am b la 
plena satisfacció dins el cor.

Gerard Gironès i Soler
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El Futbol Club Barcelona va fer, el
2 de maig passat, el sorteig de les
8 .0 0 0  en tra de s des tina des  als 
socis per a la gran final de París. 
Per poder optar a una d ’aquestes 
e n tra d e s  s ’havia  d ’o m p lir  un 
sol·lic itud i enviar-la a les oficines 
del Barça, que les anava numerant 
per ordre d 'a rribada . El sistema 
de so rte ig  va ser el seg üe nt: 
s ’agafava un núm ero  i aquest, 
ju n ta m e n t  a m b  e ls  7 .9 9 9  
següents, tenia d re ta  una entrada. 
Els números afortunats van ser els 
in c lo so s  e n tre  el 1 2 .8 5 6  i el 
16.740.
La Penya Blaugrana de Bescanó 
va de c id ir enviar jun tes  totes les 
sol·licituds. Aquesta va ser la clau 
p e rq u è  l ’ a g ru p a c ió  p o g u é s  
aconseguir un total de 38  tiquets 
(34 en el sorte ig i 4  m itjançan t 
l’agrupació de penyes), dels quals 
es van sortejar 7 entre els socis. 
Aquest gest, que va ten ir lloc en 
un acte públic al local d ’entita ts 
del poble, va perm etre que tots 
els socis de la penya afrontessin 
amb alegria i il·lusió els preparatius 
d ’un viatge inoblidable.



Nova junta del Club Bàsquet Bescanó

A LA V I L A  J A  T E N I M  SET E Q U I P S  D ’A Q U E S T  E SP OR T

La nova Junta del Club Bàsquet Bescanó es va constitu ir el 

19 d'abril passat. La Junta entrant vol agrair la feina feta per 

les persones que fins ara han portat el Club i vol continuar el 

treball de potenciar i a favorir el bàsquet al nostre m unicip i.

De cara a la tem porada 2006-2007, estem contents perquè 

comença un equip nou, el preinfantil femení, i perquè l’equip 

sèn ior m ascu lí podrà ju g a r a Tercera cata lana. D’aquesta 

manera, el Club tindrà set equips, sis jugan t els cam pionats 

territorials de promoció (sènior femení, júnior masculí i femení, 

cadet m ascu lí i p re in fa n til m ascu lí i fem en í) i un (sènior 

m asculí) a tercera catalana.

A mig term ini, a parer de la Junta, allò realm ent im portant és 

aconsegu ir la im p licac ió  dels jugadors i jugadores am b el 

Club, de manera que els més petits aprenguin dels més grans 

i aquests pugu in  a ju d a r en to t a llò  necessari per al bon

funcionam ent dels partits (taules, arbitratge) i, fins i tot, ser 

la pedrera de fu turs entrenadors i entrenadores.

Per al bàsquet de Bescanó tam bé seria m olt in teressant la 

presència de més espectadors en els partits i per això volem 

encoratjar a tots els bescanonins i bescanonines interessats 

pel bàsquet a seguir els partits dels equips al Pavelló.

F ina lm ent, per tal de conso lida r els set equips que ten im  

con s titu ïts , an im em  els nens i nenes i els nois i noies de 

Bescanó a jugar a bàsquet i a inscriure’s en algun dels equips 

del Club, poder am pliar les fitxes i, d ’aquesta manera, evitar 

el problema que la lesió d ’un o dos jugadors/jugadores pugui 

im p licar la pèrdua del partit per alineació indeguda.

Jordi Liach i Expósito

Marc Crosas i A ibert  Jorquera: 
dos bescanonins a la pretemporada del Barca

Volem fe lic ita r  al bescanoní Marc Croses perquè va ser seleccionat per José Ramón Alexanko, màxim responsable del 

FC Barcelona, i Q uique Costas, tècn ic  del Barça B, per v ia tja r amb el p rim er equ ip  a fer l'estada de pretem porada a 

D inam arca. Bescanó,doncs, ha t in g u t dos rep resenta ts  a D inam arca am b el FC B arcelona, Marc Crosas i A lb e rt 
Jorquera, que curiosam ent són cosins.

Crosas va arribar al Barça l ’agost de 2 0 0 1  provient del V ilobí; abans havia juga t al Bescanó i al Bons Aires. Va in ic ia r 

la tem porada al juven il A, però les seves bones actuacions li van perm etre fe r el sa lt a Tercera D ivisió i jugar amb el 

Barça C. Al mes de juny va reforçar el ju ven il c o n trib u in t a conquerir la Lliga i la Copa.



Què es fa amb les nostres deixalles?

M E D I  A M B I E N T

Què passa amb les nostres deixalles un cop les dipositem  als contenidors? Per què s’han de reciclar? De quines 

infraestructures disposem? Sovint l ’ usuari es fa un seguit de preguntes sobre el destí de les seves deixalles. Aquí 

intentarem donar-li resposta.

E l  c a m i ó  b ic o m p a r t im e n t a t .

Catalunya disposa d ’un model de gestió de residus que apropa 

el ciutadà a un con junt d ’ infraestructures i instal·lacions que 

pe rm et re c o llir  se le c tiva m e n t to tes les de ixa lles  que es 

produe ixen . A ix í, els c o n te n id o rs  estan d ife re n c ia ts  per 

em m agatzem ar el rebuig, la m atèria orgànica, el vidre, el 

paper i el cartró, els envasos lleugers, les piles, els medicaments 

i altres residus en les condicions correctes de separació am b 

l'ob jectiu de fac ilita r el seu tractam ent.

El servei de recollida de les deixalles varia en funció  del tipus 

de fracció a tractar. A Bescanó, el rebuig i la matèria orgànica 

es recullen els d illuns, d im arts, dim ecres i dissabtes en un 

cam ió b icom partim enta t. M entre que el destí del rebuig  és

l’abocador con tro la t, la m atèria orgànica va a parar a una 

planta de com postatge on, m itjan tçant un procés natural, es 

transform a en un excel·lent com post apte per a l’agricultura 

i la jardineria.

El vidre es recull dos dies al mes i el paper i els envassos 

lleugers cada setmana. El destí d ’aquestes tres fraccions és 

la planta de triatge, una insta l·lació  de selecció i separació 

de residus que perm et obtenir m aterials d iferenciables per a 

la seva im m edia ta  va lorització  o recic latge. Els m obles es 

recu llen  se tm analm ent, excepte a Mas Llunés, que té un 

servei quinzenal.

Tot i que Bescanó no disposa de deixalleria pròpia, per tractar 

els residus volum inosos i perillosos es fa servir la de Salt. A 

més, es disposa d ’un servei de deixalleria mòbil, que visita el 

m unicip i els dies 3 de juny, 2 de setembre i 2 de desembre.

El més im p o rta n t de to t és re c o rd a r que  el re c ic la tg e  

aconsegueix d ism inuir la contaminació atmosfèrica i de l’aigua, 

el consum  d ’energia i recursos naturals, així com el volum de 

residus finals.

Josep Rabasseda 
Àrea de Medi Ambient. Consell Comarcal de la Selva

P O B L E  E N  V I U

Un alumne de l'l ES Vallvera rep un premi de 
la Universitat Pompeu Fabra per un treball 
sobre l ’evolució

L'alum ne de l'l ES Vallvera de Salt, Isaac Gómez 
Lor-López, ha estat guardonat am b una m enció 
honorífica a la Universitat Pompeu Fabra pel seu 
treball ” Perspectiva Com parada de la Teoria de 
la E vo lución  en la Sociedad y en el M undo 
Científico".
La U n iversita t Pom peu Fabra va lliurar, el 4  de 
ju lio l passat, els prem is als treba lls  de recerca 
d ’alumnes de batxillerat de tot Catalunya. El treball 
de Gómez Lor-López ha estat tutoritzat pel professor 
de l'IES Vallvera Xavier Sàbat i el professor de la 
UdG Narcís Soler. La proposta guardonada pretén 

apro fund ir en la s ituació actual de la teoria de l'evolució i qüestiona el 
fe t que la socie ta t hagi adop ta t aquesta teoria  com  a in d iscu tib le . 
El treball inclou les diverses teories sobre ei tema de l'evolució així com 
entrevistes a personatges rellevants de la vida cu ltu ra l com en Josep- 
Maria Terricabras. L 'acte va ser presid it pel degà d 'hu m an ita ts  de la 
Universitat Pompeu Fabra, el Doctor M iquel Berga, que va escenificar 
la bona relació de la Universitat i l'educació secundària am b un brindis 
a la sala de la Reflexió decorada per Antoni Tàpies.

Alumnes de Bescanó 
participen en un seminari 
a Tarragona

Ester Nierga, Joan Segur, M arcel Peris, 
Francesc Micó i David Farrarons, alumnes 
de segon i tercer d ’ESO del Vallvera (curs 
2005-2006) van participar a finals de juny 
en un seminari de Dinamitzadors d ’Esport 
a l’Escola que es va desenvolupar al llarg 
d ’una se tm an a a T arragona. D u ran t 
aquests dies van com partir experiències 
am b ga irebé 50 0  joves més d ’ in s titu ts  
d ’arreu de Catalunya. Aquest curs ha estat 
o rgan itza t per la Secretaria General de 
l’Esport. A la fotografia, els alum nes amb 
el director de l’IES, Josep Maria Rodríguez.

l i

L
a

 
P

i
l

a
s

t
r

a



L
a

 P
i

l
a

s
t

r
a

P O B L E  E N  V I U

Excursions i activitats de l ’Associació Gent Gran de Bescanó

Per l'Associació Gent Gran de Bescanó

Des del mes de m arç, l'Associació Gent Gran de Bescanó 
porta un ritm e m olt actiu pel que fa a les excursions i a les 
activitats. Per Sant Josep vam ser a València durant dos dies, 
ve ient les fa lles a la c iu ta t. També vam fe r una visita a la 
geperudeta, la verge dels Desamparats, essent testim onis de 
les ofrenes de flors que li fe ien les falleres. I vam vis ita r el 
Museu de les Arts i les Ciències. La visita va agradar molt i 
va com plir tots els aspectes: cu ltu ra l, religiós, gastronòm ic i 
popular. El d ium enge següent ens vam troba r a la sala de 
festes Bogart, on vam troba r bon menjar, bon espectacle i 
ball per a tots.

L'Associació no oblida la cu ltu ra teatral, que ens va portar a 
Barcelona per veure “ El m étodo G rónholm ” . Dies més tard 
es trobàvem  en una excursió de dos dies per les terres del 
Tarn. Ens vam centrar sobretot en A lbí, al c iu ta t de les arts, 
i Toulouse, c iu ta t de la c iència  i de l ’espai. Ens va c rid a r 
l’a tenció  la visita que es va fe r a Ò rrius, i ens especia l al 
museu Joan Coquet, que aplega una co l·lecció  de plats de 
ceràm ica on estan representades quasi totes les esglésies de 
Catalunya (les de Bescanó, Montfullà, Estanyol i Vilanna també 
hi eren).

U n a  im a t g e  d e l  d i a  d e  l a  c l o e n d a  d e l  c u r s .

Pel juny, altre cop a terres franceses per tornar a visitar Port- 
Leucate i P ot-B arcarés. Després vam d in a r a Roses. La 
temporada l’hem tancada fent una visita a la Mare de Déu de 
N ú ria , g a u d in t del c re m a lle ra  i de les b o n iq ue s  v is tes 
pirinenques. A més, vam dinar en un restaurant de Ribes on 
la gent en va sortir més que contenta.

Els tallers han arribat, per aquest curs, a la seva fi. No sempre 
hem treballat, també ens hem divertit am b aniversaris i festes. 
Tornarem a la tardor!

Diada del Soci

El Casal d ’Avis de 
Bescanó va celebrar, el 
10 de juny, la Diada del 
Soci amb un bon àpat 
i després, ball per a

Festa Major de Montfullà

Animació infantil, botifarrada popular, màgia amb el McFèlix” 
i ball am b el grup Aria. Aquesta va ser la program ació de 
la Festa M ajor de M ontfu llà . Una festa que enguany ha 
in troduït, am b molt encert, noves activitats. L’augm ent de 
població en la franja infantil i de la gent jove, però sobretot 
ies ganes de treba lla r i l’entusiasm e de les persones que 
configuren la Comissió de Festes han fet que mica en mica 
la festa de vagi creixent i es vagi configurant com un referent 
a les nits caluroses d ’estiu.

Casal i Jovestiu

Més de 200 nens i nenes d ’entre 3 i 12 anys han participat 
en el casal d ’estiu i en el Jovestiu. Per als més petits, les 
activitats s’han desenvolupat en el C.E.I.P. Dr. Sobrequés: 
jocs, tallers, com peticions esportives, i tam bé piscina, han 
configurat una programació acurada i divertida. Per la seva 
banda, el Jovestiu ha com pta t am b 73 inscripcions. Nois 
i no ies des de q u a rt de p rim à ria  a 2n d ’ ESO han 
de sen vo lu pa t a c tiv ita ts  tan a trac tive s  i d iverses com  
piraguïsme, curses d ’orientació, acampades, aeròbic, esteps, 
esports, enregistrament d ’un telenotícies, gimcanes, excursió 
al bosc aventura, excursions am b bici,..

Els meus primers contes, de Lourdes 
Macau

Les escales de la Pujada de Sant M artí ide Girona es van 
convertir el 27 de maig en l’escenari ideal per a presentació 
del prim er llib re  de la nostra veïna i mestre de professió 
Lourdes M acau. L 'acte  va ser un a u tè n tic  p rò leg  del 
contingut del llibre. La Lourdes, amb una cara que irradiava 
fe l ic ita t  i una certa  expressió d ’ innocènc ia  in fa n t il,  va 
seguir emocionada el desenvolupament de l ’acte, presentat 
pel seu m arit, en Llorenç Carreras, i amb la co l·laboració  
de l ’ e d ito r  i d 'a m ig u e s  de 
professió que, per cloure l ’acte, 
van explicar alguns dels contes, 
com  el de “ la gota d ’a ig u a ” , 
una bonica història del c ic le  de 
l ’aigua que transcorre, en part, 
pel nostre term e m u n ic ip a l, i, 
en e s p e c ia l,  e n tre m ig  d e ls  
m on stre s  m o d e rn is te s  de la 
Central, pel canal de la fàbrica 
o els horts de la via.



P O B L E  E N  V I U

Un apassionant viatge a Anglaterra

Per Neus Salvador

UN G R U P  DE P E R S O N E S  DEL C A S A L  D ’ AVI S HA 

V I S I T A T  D I VER SO S  I N D R E T S  D ’A Q U E S T  PAÍ S

Tal i com us in form àvem  en l’an terio r 
edició de la Pilastra un grup de persones 
hem anat de viatge a Anglaterra. Hem 
estat a llo tja ts  a un poble m olt bonic 
anomenat Henley-on-Thames. El lloc on 
estàvem era un edific i antic envoltat de 
ja rd in s . La pa rt de l d a rre ra  té  una 
terrassa per on baixes unes escales. Al 
cap d ’avall com ença una riera que et 
porta al riu Tàmesis. La verdor que s ’hi 
pot veure és preciosa. Vas cam inant per 
to t el vo ltan t de la finca  i de sobte te 
n ’adones dels centenars de conills que 
hi viuen, dels esquirols que se t ’acosten 
per veure si els dones menjar, dels ànecs 
que es passegen pel riu am b tota la seva 
majestuositat i a vegades am b les cries 
to t darrera. Realment és un espectacle 
m olt bonic de veure.
Des d ’aquest indret sortíem  cada matí 
per fer visites a diferents llocs. L’endemà 
de l'arribada, vàrem anar en direcció a 
Windsor, actual residència de la reina 
d ’Anglaterra, i lloc on rep les visites 
oficials de mandataris d ’arreu del món. 
Vam poder gaudir del canvi de guàrdia 
sota una calor insoportable, cosa insòlita 
en aquest país, i de la posterior visita 
d in s  el c a s te ll.  Un co p  a ca b a t el 
recorregut ens vam d irig ir al poble veí 
d ’Eton, on hi ha el prestigiós col·legi que 
vam poder visitar. A m itja  tarda vam 
tornar cap a Henley.

L’endem à i desprès d 'haver descansat 
ens vam dirig ir cap a Blenhaim Palace, 
fabu lós palau on va né ixer el prim er 
m in is tre  anglès W inston C hurch ill. És 
una meravella d ’edifici envoltat de jardins 
am b el riu  p a ssan t pel m ig de la 
propietat, amb uns salts d ’aigua que fan 
qu e  la v is ta  g a u d e ix i d ’ un m arc  
incom parable.

Tot segu it vam v is ita r O xford, c iu ta t 
universitària, on vam pujar a un autobús 
dels que són oberts de da lt i, sota una 
pluja que deu n ’hi do i un xubasquero 
que ens van donar, vam fe r un tom b 
per tota la ciutat.

L’endemà vam visitar Londres, i vam fer 
una bona cam inada. Prim er de tot vam 
anar a la nòria. A mesura que vas pujant 
vas veient to t Londres. És m olt bonic i 
ho vam  g a u d ir d ’a llò  m és. Un cop 
donada tota la volta ens vam d irig ir als 
ja rd in s  q u e  hi ha al v o lta n t  de 
B u c k in g h a m  P a lace , b a ix a n t per 
l'a v in g u d a  p r in c ip a l f in s  a r r ib a r  a 
Trafalgar Square, on hi vam veure el 
famós museu “ National Gallery". D’aquí 
vam  a n a r f in s  a D o w n in g  S tre e t, 
residencia o fic ia l del P rim er M in istre  
anglès.

L’endemà vam visitar Henley, un poble 
realment bonic i que s ’estava preparant 
per les regates de fina ls  de juny. Vam 
fer un tom b am b vaixell per el Tàmesis. 
Desprès de dinar ens van venir a buscar 
per portar-nos cap a l’aeroport.

Cal d ir que la convivència entre tots els 
que vam  v ia tja r va ser m o lt bona. 
Després del cansam ent de to t el dia 
encara ens quedaven ganes de fer petar 
la xerrada, de jugar a cartes o d ’anar a 
voltar una mica fins esperar l’hora d ’anar

a dormir.
Un cop acabat aquest viatge, comencem 
ja a preparar la nostra anada Itàlia el 
proper mes d ’octubre.

ALTRES ACTIVITATS

També aquest darreres mesos el casal 
ha fe t moltes activitats. Cal destacar el 
taller de riure, cosa bona per a tothom , 
i un ta lle r de m em òria, rea litzats per 
l’empresa Jubilus. També es va fer una 
arrossada popu lar al Polivalent, on hi 
van assistir un centenar de persones i 
on després d ’una paella m olt bona feta 
per gent de Bescanó, es va poder ballar 
fins que el cos va aguantar.

E l s  p a r t i c i p a n t s  e n  e l  t a l l e r  d e l  r i u r e .

A r r o s s a d a  p o p u l a r  a l  P o l i v a l e n t .

Hem fe t una excu rs ió  al Berguedà, 
v is itan t Castellar de N 'H ug, el Museu 
del C im ent i les Mines de Fígols. Aquí 
vam fer un d inar que a mig fer tothom  
estava ben tip.

Cal destacar que el 26  de m aig vam 
ten ir la visitar de Mossèn Josep Frigola, 
m issioner que resideix al N íger i que 
ara ha v in g u t a passar uns d ies de 
vacances.

13

De m om ent res més, només desitjar-vos 
que passeu un BON ESTIU!!
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P O B L E  E N  V I U

La biblioteca ha tornat a obrir als matins

La biblioteca ha obert les seves portes des del mes de maig fins al 7 de ju lio l i ha registrat un augm ent del nom bre d 'usuaris. A 

més, ha to rna t a obrir als m atins per tal de cob rir les necessitats dels estudiants. Tot i això, hi ha hagut una afluència de gent 
m olt variada i no només d ’estudiants.

Hi ha molts adults i gen grant que aprofita el matí per connectar-se a Internet, llegir revistes, recollir llibres o pel·lícules... Observant 

les dades de l’any passat en com paració am b les d ’aques any, es pot veure que hi ha hagut un augm ent d ’a fluència de gent.

Contes a la biblioteca

La proposta de “ Contes a la b ib lio teca” té m olt bona acceptació i són m olts els nens i nenes que s ’hi propen per escoltar 

les històries que hi expliquen. Aquesta iniciativa es va reem pendre el mes d ’abril passat, am b la Jud it Jodar i el seu “ Embolic 

de som nis” , seguit, el dia 5 de maig, pel grup Va de contes am b el seu espectacle “Va de tem porada” . El 19 de maig va venir 

la Momo am b el seu “ Farcell de con tes” , i per ú ltim , el dia 2 de juny, van repetir els Va de contes, que ens varen explicar 

històries de por am b el seu espectacle “Va de por” . En total, hi ha hagut una m itjana de 15 nens i nenes i 7 adults per sessió, 

una xifra prou im portant i que demostra la bona acollida que té aquesta proposta. El proper 22 de setembre, i un cop com ençat 

ja el nou curs escolar, tornarem  a ten ir les sessions de contes entre nosaltres. Serà el torn d ’en Xavier Fàbrega que vindrà i 

ens portarà el seu "Cistell de contes” .

Estiu Cultural

Des de fina ls de ju n y  i du ran t to t el ju lio l s ’han desenvolupat els actes de l’estiu cu ltu ra l previstos per aquest 2006 . La n it de 

poesia va aglutinar més d ’un centenar de persones que van seguir am b atenció obres de Carles Fages de Climent, Joaquim  Ruyra, 

M iquel Ferrà, M artí Cuixart, M iquel de Palol, Salvador Espriu, Joan M argarit, J.V. Foix o Joana Raspall llegides am b encert per 

onze veïns i veïnes del poble d ’edats ben diverses. Aquest acte que com ença a configurar-se com un dels tradicionals del poble, 

va com ptar enguany am b la col·laboració de l’Aula de Bescanó de l’Escola de M úsica del Gironès. Com en anteriors edicions va 

servir de pròleg el lliu ram ent dels prem is del Concurs literari Bescanó. Sens dubte per la població in fantil i juvenil l’estrella de la 

program ació han estat els inflables a la piscina. No tan t concorreguda va ser la program ació de sardanes i ball a la fresca am b 

l’orquestra Rosaleda i el cinem a a la piscina am b la projecció de “ Los dos lados de la cam a". Am b tot, la qualita t d ’am bdós actes 

va quedar palesa, com la del c irc  al carre r on la població més m enuda del m un ic ip i va gaud ir d ’un au tèn tic  espectacle en un 

marc fe t a m ida: la gespa de davant el casal d ’avis.
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Temperatures més altes
Les te m p e ra tu re s , a q u e s t p r im e r 

sem estre de l’any 2006, han estat una 

m ica m és a ltes  que  les de l m ate ix  

període de l’any passat. Hem tingut una 

primavera am b tem peratures màximes 

força altes i sobretot, el mes de maig, 

tal i com  podeu veure en els quadres.

Des del gener fins al juny, hi ha hagut

22 dies am b te m p e ra tu re s  iguals  o 

in fe r io rs  a 0  g ra u s  i 9 d ie s  am b  

temperatures més altes de 30  graus. Pel 

que fa a p rec ip itac ions, gràcies a les 

nevades del mes de gener portem  un 

total de 241 litres fins el mes de juny.

L’any passat es va registrar en el mateix 

període 221 litres.

En canvi, la quantitat d ’aigua evaporada 

és de 583 litres. Cal esm entar que el 

gener ha estat el mes on s’ha enregistrat 

més precipitació, i que la major part ha 

estat en forma de neu (44 litres per m2). 

El mes amb menys precipitació ha estat 

el juny, am b 0 ,6  litres per m2. En tots 

els sis mesos, s 'han com p ta b ilitza t 3 

dies en què la p recip itac ió  ha superat

Resum primer semestre any 2006

Temperatures 2006

M E S  T E M P E R A T U R A  M I T J A N A  T E M P E R A T U R A  M À X I M A  M I TJ A N A  TEM P.  M À X I M A  T E M P E R A T U R A  M I N I M A  M I TJ A N A  TEM P.  M INIM A

G ene r 6,1 1 7,8 11,7 - 3 , 8 1,7
Febrer 7 , 0 18,0 13,3 - 2 , 3 1,5
M arç 10,6 2 3 ,7 16,8 - 2 , 8 5,0
Abri l 13 ,6 2 5 ,4 20 ,3 1,7 7,1
M a i g 17,3 3 2 .0 2 3 ,9 6 , 0 10,8
J u n y 21 ,1 3 2 ,8 2 8 ,0 5,4 13,9

Temperatures 2005

M E S  T E M P E R A T U R A  M I TJ A N A T E M P E R A T U R A  M À X IM A M I T J A N A  T E M P .  MÀXIMA T E M P E R A T U R A  M INIM A M I T J A N A  TEM P .  M INIM A

G ene r 4,7 18,8 12,6 - 9 , 1 - 1 , 4
Febrer 4,5 17,9 10 ,9 - 6 , 3 - 1 , 0
M a r ç 8,2 2 2 ,7 15,3 - 5 , 6 2,4
Abri l 12 ,0 2 8 ,6 18,3 2 , 4 6,1

M a i g 16,9 2 8 ,2 2 3 ,8 6 , 3 10,3
J u n y 2 2 ,0 3 4 ,6 2 8 ,9 9,2 14,9

els 20  litres per m2.

Per concloure aquest resum , deu dies 

ha b u fa t un v e n t s u p e r io r  a ls  50  

km s/hora, essent la ratxa més forta de 

7 0 ,8  km s/hora  reg is trada el mes de 

febrer. L’ índex de rad iació ultraviolada 

ha anat augm enta t progressivam ent i 

set dies s ’ha superat el llindar de l’índex

Precipitacions i evaporació
(litres/m etre  quadrat)

Lítres/m2

10 de UV. Cal ex trem ar precauc ions 

alhora d ’exposar-se al sol i protegir-se 

adequadam ent en funció  al tem ps que 

volem estar prenent el sol i el tipus de 

pell. La irradiància solar caiguda en un 

m etre  q u a d ra t ha esta t e q u iva le n t a 

gairebé 50 .000  Kilowatts.

Xavier Duran

■  E va potra nspira ció  ( mm ) □  P rec ip itacions ( mm )
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I N F O R M A C I Ó  M U N I C I P A L

Projectes per fer un Bescanó millor

Al llarg d'aquest any s’han començat, desenvolupat o acabat projectes importants per al municipi. Projectes que tenen com 

a finalitat millorar la qualitat de vida dels habitants de Bescanó, Vilanna, Montfullà i Estanyol. Alguns d'aquests es recullen, 

encara que breument, en aquestes pàgines d’ informació municipal. Al moment de tancar la revista alguns d’ells acabaven 

de començar o bé entraven en la fase d’exposició pública, com la variant. Des que es va tancar la revista fins que arriba a 

les bústies passa més o menys un mes, període amb el qual l'evolució de les obres ha canviat substancialment. Per això 

potser el reflex que teniu ara a les mans no és exacte. El que s’ha pretès, tanmateix, és deixar constància d’unes actuacions. 

Algunes d’elles, per la seva embergadura o per la seva aportació social o cultural a diferents franges poblacionals, es 

tractaran de manera exhaustiva en properes edicions de La Pilastra.

La variant de Bescanó 
comença a prendre forma
El Departament de Política Territorial i Obres Públiques ha fet 

a rribar als ajuntam ents afectats l’avantprojecte de la variant 

de B escanó, in fra s tru c tu ra  que ha de tre u re  el trà n s it, 

p rinc ip a lm e n t de vehicles pesats, del m ig de la població i 

d ism inu ir l’elevat volum de c ircu lac ió  suporta ara la N-141. 

La variant s ’enllaçarà per Vilanna amb un pont que travessarà 

el Ter. Aquest no serà l'ú n ic  pu n t de connex ió  ja que a 

M ontfullà està previst un altre pont.

La Sala de Joventut, 
en funcionament a la tardor
La Sala de Joventut, situada al Passeig de la Torre, al costat 

del cam p de fu tbo l i davant del pavelló esportiu , es posarà 

en fu n c io n a m e n t a q u e s ta  ta rd o r. L 'o b je c tiu  d 'a q u e s t 

eq u ip am e n t és convertir-se  en un pu n t de trobada, però 

sob re to t en un espai social per a la pob lació  ju ve n il del 

m unicip i. Aquesta instal·lació contem pla espais com uns i de 

lleure i esplai, però tam bé sales més espec ífiques per al 

desenvolupam ent d ’activitats programades.
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Rehabilitació de la rectoria de Vilanna
Les obres de re h a b ilita c ió  de la rectoria  de V ilanna han 

com ençat al ju lio l. L’obra, que es preveu executar en dues

<

fases, disposarà de serveis de cuina i m enjador així com una 

zona de dorm itori i de lavabos i un parell de sales. Aquest 

serà el resultat de la prim era fase de l’actuació  prevista en 

aquest ed ific i, fase dins la qual es fa tam bé nova la coberta 

i es restaura la façana. Les noves instal·lacions de la rectoria 

de V ilanna estan encam in ad es  a do na r servei a g ru ps, 

col·lectius i persones que utilitzen el carril bici, que practiquen 

l'excurs ion ism e, el c ic lo tu rism e  0 visites d ins el pa trim oni 

natural i cultural encerclat al m unicipi i, en especial, als grups 

escolars de l’escola de Bescanó i de l’ l ES Vallvera que cada 

any visiten el Pou del glaç.

Restauració de la façana 
de Sant Llorenç
Durant la festa major s’han inaugurat les obres de rehabilitació 

de la façana de Sant Llorenç, projecte redactat i d irig it per 

l’arquitecte Joan Viader, que ha permès recuperar alguns dels 

sants de la façana. La restauració d ’aquests elements s’ha fet 

de manera to ta lm ent artesana.

Noves pistes de tennis
Aquesta tardor es posaran en funcionam ent les dues pistes 

de tennis que s ’han constru ït en el solar annexa a la primera 

prom oció de pisos per a joves, al carrer Santa Anna. Aquesta 

instal·lació se suma a la infrastructura esportiva del m unicip i, 

obrint així noves perspectives populars en la pràctica d ’aquest 

esport.

Pla Especial de Protecció del riu Ter
Am b l’ob jectiu d ’establir els lím its i com prom isos en relació 

a les actuacions que han de perm etre retornar al riu Ter la 

seva func iona lita t ecològica, social i paisatgística que havia 

ting u t anys enrera, l ’A juntam ent de Bescanó va encarregar 

la redacció del Pla Especial de Protecció del riu Ter. Aquest 

Pla es con tem pla  a les Norm es subs id ià ries  m un ic ip a ls  i 

queda de lim ita t entre el riu i el carril bici. Aquest docum ent 

perm et regular els usos del sòl i definir una zona de protecció 

en el m arge d re t del riu  al seu pas per Bescanó. Això 

s’aconsegueix ordenant l'activitat humana i el patrim oni físic, 

natural i cu ltu ra l. Una de les prim eres actuacions previstes 

és l'adequació de l’entorn de les hortes amb l’objectiu d ’evitar- 

hi les deixalles i les barraques am b males condicions.
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La gespa del camp de futbol
El setembre s’inaugurarà la gespa artificial del cam p de futbol 

m unicipal, una vella reivindicació tant del Futbol Club Bescanó 

com de l’afició que segueix de prop els partits i que va celebrar 

am b il·lusió l’esperat ascens a primera. A la imatge, l’alcalde 

de Bescanó, Xavier Soy, i el regidor d ’Esports, Joan Bosch, 

supervisant les obres.

El Consorci del Transport Públic 
de l'Àrea Urbana de Girona
Bescanó és un dels m unicip is que configura aquest consorci 

m itjançan t el qual es posaran en funcionam ent noves línies. 

Però el que és més important per Bescanó és que s’augmentarà 

la freqüència d ’autobusos que passen pel municipi i s’establirà 

la tarifa única.

Mapa de capacitat acústica
Dins de les actuacions previstes a cu rt te rm in i d ins el Pla 

d ’Acció Local per a la Sostenibiltiat, l’A juntam ent de Bescanó 

ha aprovat in ic ia lm e n t el mapa de cap ac ita t acústica del 

municipi. Les zones de sensibilitat s’han delim itat de la següent 

form a:
- Zona A: zona de sensib ilita t acústica alta que com prèn les 

zones residencials de Bescanó, M ontfullà, Estanyol, Vilanna, 

Trullàs i Mas Llunès.

- Zona B: zona de sensibilitat acústica moderada que comprèn 

la zona més com ercia l i transitada de Bescanó així com les 

carreteres G I-540, G I-533 i N-141.

- Zona C: zona de sensibilitat acústica baixa que com prèn les 

zones industria ls del m unicip i.

Constitució del Consorci 
Teledigital Girona
Bescanó, Canet d ’Adri, Cassà de la Selva, Girona, Llagostera, 

Salt i Sarrià de Ter estan en tràm its de constitu ir el consorci 

per a la gestió de la Televisió Digital pública de la demarcació 

de Girona. Aquest consorci tind rà  per ob jectiu la gestió, en 

règim de concessió adm inistrativa, de la prestació del servei 

de te lev is ió  d ig ita l local en els m u n ic ip is  inclosos en la 

dem arcació territoria l de Girona.

I Jornades Musicals de Bescanó
Al vo lta n t de cen t nens i nenes des de 3 a 14 anys van 

participar, el 13 de maig, en els ta llers m usicals organitzats 

d ins les I Jornades Musicals de Bescanó. Cançó i m ovim ent 

corpora l, can t i tècn ica vocal, ta lle r d ’orquestra i ta lle r de 

flautes barroques i instrum ents d ’O rff van ser les discip lines 

que es van treba lla r al llarg del m atí m entre que a la tarda 

gairebé 600 persones van assistir a la interpretació dels tallers, 

a la sala Polivalent. L’ob jectiu d ’aquestes jornades ha estat 

potenciar l’estima per la m úsica en totes les seves varietats. 

En només una edició això ha estat palpable i aquestes Jornades 

m usicals van pel cam í de convertir-se en un referent musical 

de primer ordre dins les nostres comarques. Una segona part 

van ser els concerts del dia 28 de maig a càrrec de l’ensemble 

de gu itarres Acords de G irona, la Coral de Veus blanques 

Preludi de Girona i dels invitats d ’honor, la W ernet concert 

Band de Stockport (nord d ’Anglaterra) que actuaven a Bescanó 

am b molta il·lus ió  i per segona vegada. Al con ce rt hi van 

assistir més de 700 persones.
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Festa passada per aigua
Per S. Cànobes

La Festa M ajor de Bescanó  

d ’ a q u e s t any va te n ir  un 

protagonista in d u scu tib le : la 

p lu ja . Des del d ia  que va 

començar, precisam ent el 10 

d ’agost, Sant Llorenç, l ’aigua i 

un fred inusual es van aliar per 

aigualir la diversió als milers de 

b e sca n o n in s  i fo ra n s  que  

acostumen a visitar el poble per 

aquestes dates i a d isfru tar de 

la nostra festa grossa.

E l  b a l l  e s  h a v e r  d e  p e r  d in s  e l  p a v e l l ó , p e r ò  l a  g e n t  v a  a c u d ir - h i  ig u a l  d ’e n t u s ia s m a d a .

Sembla que la comissió de festes ja preveia que la meteorologia 

els faria la guitza i va presentar d ’entrada una program ació 

no tan engrescadora com  en anys anteriors. Els de Festes a 

Beskanó ens ten ien m olt ben acostum ats: en aquests deu 

anys que porten preparant la festa han portat el bo i m illor de 

la m úsica de l’Estat (i qu i no s'ho cregui, pot com provar els 

grups que han vingut a Bescanó al llarg d ’aquests deu anys 

en la samarreta com m em orativa de la festa m ajor del 2006). 

Aquest any, però, el concert gros, el de divendres, no tenia 

el carte ll del d ’anys anterio rs: Please U2, F renètic i Berri 

Txarrak van haver de lluitar contra el mal temps per fer disfrutar 

una audiència molt més reduïda que en altres anys, però igual 

de com bativa. No vull que s’entengui això com una crftica. 

Em consten els esforços al llarg de l’any de les m em bres de 

Festes a Beskanó' per continuar portant la m illor m úsica, o si 

més no la de més èxit, a Bescanó, esforços que aquest any 

es van veure frustra ts per qüestions de calendari dels grups 

pretesos i altres qüestions de mercat.

Encara sort, doncs, que els grups convidats no eren els de 

més renom, perquè aquest any haurien estat malaguanyats 

a causa del mal tem ps. La pluja va obligar a suspendre uns 

quan ts actes, com  el ball de d issabte i l’ac tuac ió  de Feel 

Good, i a canviar d ’escenari molts altres esdeveniments. Així, 

per exemple, la festa de l’escuma, el Bescanoní de Ferro i el 

con ce rt de la Vella D ixieland es van haver de fe r d ins del

pavelló po liesportiu . Una llàstim a, perquè escoltar la Vella 

Dixieland a la carpa o fer-ho al pavelló canvia molt, o entre 

veure com suen els participants del Bescanoní de Ferro dins 

del pavelló o ajaguts a la gespa hi ha m olta d ife rència . La 

resta d ’actes de la festa van seguir el patró de les ed icions 

anteriors. Cal destacar només una novetat en la programació 

d ’aquest any: la disco infantil, una discoteca am b tots els ets 

i uts per als més petits, fins i tot amb una disjòquei professional.

Una festa aigualida, doncs, però no menys participativa. La 

gent, m algrat el tem ps, tenia ganes de gresca. Ho demostra 

la festa alternativa que es va m untar dissabte: com que es va 

suspendre l’actuació de Feel Good, dos discjòqueis del poble 

es van encarregar d ’entretenir el personal. Doncs bé, aquesta 

festa improvisada va ser de les més concorregudes dels últims 

tem ps: el pavelló ple de gom a gom. També van em plenar el 

pavelló les havaneres i la Vella Dixieland, am b un concert fi 

de festa memorable.

I un any més cal donar les gràcies a gent de la Comissió de 

Festes i al seu exèrcit de col·laboradors. Am b la seva feina, 

i sense cap mena de guany, fan d isfru tar milers de persones. 

I m oltes fe lic ita ts  per aquests deu anys de dedicació  de la 

gent de Festes a Beskanó, que han situa t la festa del poble 

entre les de més renom de tot Catalunya. Espero que continueu, 

com a m ínim , deu anys més. Enhorabona.
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L a  d i s c o t e c a  i n f a n t i l  v a  s e r  u n  g r a n  e n c e r t . E l  c e r c a v i l a  d e  g e g a n t  v a  a g r a d a r  a  p e t i t s  i  g r a n s .

F
o

t
o

: 
M

ei
 

F
e

r
r

e
r

 
i 

C
o

st
a

 
F

o
t

o
: 

E
st

er
 

R
u

b
ir

o
l

a



F
o

t
o

: 
M

ei
 

F
e

r
r

e
r

 
i 

C
o

s
t

a

E L  R E P O R T A T G E

la Comissió de Festes de Beskanó fa 10 anys

Per Vicky Blanco
LA C O M I S S I Ó  ES P R E P A R A  PER C E L E B R A R  C O M  CAL 

A Q U E S T S  A N Y S  DE T A S C A  C O N T I N U A D A  I F R U C T Í F E R A

Com tots el divendres al vespre, a l’hotel d ’Entitats es reuneixen en Quim Marcè, 

Joan Càceres, Ferran Prats, Robert Maso, Cristian Ventura, M iquel Casamitjana, 

Santi Vinas, Mariona Reig, Pau Prunell, Pere Senyé, Jordi Rafael “ Cuet” i l'Anna 

Pardo, integrants de la com issió de festes del nostre poble, que any rera any, 

i ja n ’hi van deu de seguits, ens preparen la m illor festa major de les comarques.

Només arribar els trobo a tots am b cares llargues. M ’ inform en que es troben 

en un m om ent de crisis, perquè ten ien pràcticam ent tancada la contractació  

del grup Dover, quan els han avisat que no podran assistir-hi perquè se’ ls ha 

retardat la grabació del seu nou disc, els dies de la festa seran a l’estudi de 

grabació. Ara, doncs, la comissió ha de tornar a pensar am b què ens sorprendran 

aquest any la n it del concert de rock. Saben que serà d ifíc il, que a aquestes 

alçades tots els grups de qualitat ja tenen tancades les seves actuacions, i potser 

no arribaran al nivell que els hagués agradat per ce lebra r aquests deu anys, 

però no pensen llançar la tovallola en cap moment. L’a l c a d e , X a v ie r  S oy , a c o m p a n y a t  p e r  m e m b r e s  
d e  l a  C o m i s s i ó  d e  F e s t e s .

Grans estrelles

Durant aquest deu anys de tra jectòria  han aconseguit que actu ïn  estrelles de 

l ’alçada d ’El Chaval de la Peca, M ojinos Escozíos, Rosendo, Fundación Tony 

Manero o l’O rquestra M ondragón, en tre d ’altres. I to t això am b un pressupost 

ajustadíssim ; però el que volen és que la festa m ajor de Bescanó vagi a més i 

seguiran treba llant per aconseguir-ho.

Es passen un any sencer programant els actes de les festes, i esperant am b delit 

que arribi l’estiu. Per en Robert i en Joan, les festes són un orgull i una motivació 

personal, per en Cristian, en Pau i en Ferran són una oportun ita t per fer am ics 

(i sobretot si estàs rere de la barra ), conèixer gent i gaud ir en viu les festes del 

teu poble. Però tots els membres de la comissió coincideixen a d ir que participar 

activam ent es una experiència intensa, em ocionat i inoblidable.

La com issió de Festes de Beskanó va néixer ara fa deu anys, am b la il.lusió de 

transformar la Festa Major en una festa per al poble, on tothom , independentm ent 

de la seva edat pogués participar i on els actes que es realitzessin fossin gratuïts. 

Encara que en els seus in icis la com issió va ser fundada per quatre persones, 

am b el pas dels anys ha anat creixent, i ara en són una dotzena. No disposen 

de president, encara que sí que tenen tresorer perquè, al cap i a la fi, els números 

han d ’acabar sortint. Es reparteixen les tasques, el jovent s ’encarrega del concert 

de rock, el més grans de la contractació de les orquestres i els pares de fam ília 

vetllen per a què els mes petits gaudeixin de la celebració, program ant la festa 

de l’escuma o el parc in fan til am b quads, ludoteca, in flab les..., a part hi hem 

de sum ar un centenar de persones que col·labora am b la com issió els dies de 

la festa d ’una form a o d ’altre.

P unt de re fe rè n c ia

La com issió de festes ha aconseguit 

fer de Bescanó un punt de referència. 

N om és cal fe r una repassada al 

m it ja n s  de c o m u n ic a c ió  de  les 

com arques o als fò rum s de m úsica 

que hi ha per Internet per adonar-se 

que hi ha molta gent, sobretot jovent, 

q u e  e s p e re n  la fe s ta  m a jo r de 

Bescanó amb delit, perquè saben que 

els grups que portem són de qualita t 

i l’am b ien t és im m illo rab le . Però el 

més important és que han aconseguit 

q u e  e ls  b e s c a n o n in s  se s e n tin  

implicats amb la seva festa i participin 

en tots els actes.

Els hi hem d 'agrair la seva dedicació 

durant l’any per preparar-nos la millor 

festa, la seva gran tasca du ra n t la 

ce le b ra c ió  de ls  actes per sa tis fe r 

to thom  i perquè to t su rti com  està 

previst. Enhorabona, continueu així, 

i g rà c ies  per les festes que ens 

m unteu!
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La  p l u ja  n o  v a  p o d e r  e v i t a r  q u e  e l s  m és 
p e t i t s  s ’a p u n t e s s i s  a  e s c o l t a r  c o n t e s .

La  M is s a  d e  F e s t a  M a jo r  v a  s e r p r e s id i d a p e r  m o s s è n  Q u im , r e c t o r  d e  B e sc a n ó , i  c o n c e l e b r a d  a
PELS CAPELLAS d e  l ’a RXIPRESTAT I LA PRÈDICA LA VA FER MOSSÈN JOSEP FRIGOLA, MISSIONER AL NÍGER.



Del Sobrequés a l ’ institut
Una vegada més arriba el f i de curs i una colla dels nois i noies que han passat per l ’escola ens deixen per anar a 

l ’ ins titu t. Inquietuds, il·lusions i records inesborrables es barregen en aquests darrers dies. Per a ells serà un món 

nou , però un món diferent i que els representarà un canvi en la seva vida en molts aspectes. La Sara, la Paula, en 

Guillem i e l’A lbert ens ho esxpliquen en quest dos textos.

COMIAT DE 6è

Hola, som la Sara i la Paula.
Aquest any estem fen 6è de Primària, 
l’any que ve anirem  a l’ institu t Vallvera 
de Salt. Tenim moltes ganes d ’anar a 
l’institu t perquè notem que ens estem 
fent grans, però a l’ institu t serem els 
més petits. Tenim por que els professors 
ens separin a les classes.
Però tam bé pensem que si ens separen 
no passa res, perquè farem nous amics 
i amigues. També ens preocupa què 
alguna nena o nen més gran que 
nosaltres ens piqui...
Però no creiem  que passi això.
També pensem que serà d ivertit anar 
cada dia am b bus a l’ institut.
Quan anem a l’ institu t hi haurà 3 dies 
com: d im arts que plegarem a 2 /4  de 
sis, dimecres i divendres plegarem a les 
2, i d illuns i dijous a 2 /4  de c in c  de la 
tarda.
Nosaltres pensem que els exàmens 
seran més d ifíc ils  que els de l’escola 
però ja ho veurem allà.

Sara Redondo I Paula Cerdeno

RECORDS DE L’ESCOLA

Vam com ençar l ’escola a P3 am b la 
professora Imma. Era sim pàtica. No et 
renyava per res excepte si fe ies una 
cosa molt dolenta. No ens posava deures 
perquè érem molt petits. Érem la classe 
anom enada “ Cavalls” . Quan entràvem 
a les 9 del mati ens feia preguntar els 
noms de tots els nens, perquè hi havia

gent que no se’ ls sabia. Sempre, al final 
de curs venien els nens de 6è curs a 
fer-nos jocs. Ens ho passàvem molt bé. 
També ens donaven gelats. F ina lm ent 
vam passar el següent curs, P4.
A P4 tam bé vam seguir ten in t la Imma. 
Ja ens com e nça va  a c a s tig a r més 
perquè érem més grans. Seguíem sent 
la classe dels "Cavalls". A P5 va arribar 
un alum ne nou: en Sergi!!
Era m olt sim pàtic. El prim er dia li vam 
preguntar si volia jugar am b nosaltres a 
futbol i ens va dir que no. Llavors Plmma 
ens va renyar perquè en Sergi no va 
ju ga r a res en to t el dia, pensant que 
no li havíem dit per jugar amb nosaltres. 
Ja vam passar de seguida a “cicle inicial" 
am b la senyoreta Cèlia.
La C èlia es una s e n y o re ta ... poc 
cridanera pe rò ...quan agafava el regle 
de la X è n ia ...to ts  posàvem ord re  i... 
orelles tapades!!!
El d ijous gras del 20 00  va a rriba r un 
altre a lum ne nou a la classe, es deia: 
Mathias. Al p rincip i era m olt an tipà tic i 
no sabia pa rla r l’ id iom a espanyol. A 
l’hora d ’anglès es va enfadar i en Xevi 
Otero el buscava per un cos ta t i ell 
s ’esca p a va  p e r l ’a ltre . F in a lm e n t 
nosaltres el vam agafar.
Ja hem arribat a segon!!!
Seguíem am b la Cèlia i tam bé seguíem 
am b els cops de regles. A segon va ser 
força igual que a primer, l'ún ic  és que 
to ts  ens enfadàvem  perquè un llib re  
tenia molt poques pàgines. També fèiem 
col·leccions de llibretes.
Hem acabat “ c ic le  in ic ia l"  í estem  a 
“ cic le m itjà".
Vam canviar de professora, de la Cèlia

a la Maria. Am b la Maria començàvem  
a te n ir deures i ens renyava més. Va 
venir un alum ne nou a la classe, es diu: 
Dani Domingo.
A 4 t va ser el prim er any que vam anar 
de colònies am b els de 5é. Ens ho vam 
passar m olt bé. Al jo c  de n it en Dani 
Domingo estava molt espantat i va venir 
plorant a la nostra habitació.
5è: Teníem un tu tor que es diu Ramon, 
un tu to r  q u e  to th o m  estava  una 
m ic a ...e s p a n ta t pe rquè  els seus ex 
a lum nes deien que cridava molt. Però 
no és així. Bé, una mica sí, quan no fem 
els deures.
6é: aq u í som a 6èü! Seguim te n in t en 
Ramon, cada cop es complica més, més 
deures...però ...ha arribat el dia que tots 
e sp e rà ve m ... “ Port A ve n tu ra ". Que 
d ive rtit que va ser ! A l’hotel vam fer 
a m is ta ts .  Vam  a n a r  a l ’ Im a x  de 
Barcelona i a l’A quàrium . Vam veure 
taurons, peixos, angu iles.,.e tc . Dins el 
parc (Port Aventura) vam anar prim er 
de to t a fe r una volta am b el tren, per 
veure el que hi havia. A rriba l’hora de 
pujar al Dragon Khan. No hi vam pujar 
tots però és igual. Quina... impressió...!! 
A la ta rd a  vam  a n a r a ve u re  un 
espectacle. Ens va agradar molt, era de 
tre ts i de riure. Després vàrem anar a 
a lguna a tra cc ió  més i cap  a l ’ hotel. 
L'endemà ja per m arxar vam anar el 
m o n e s tir de Santes Creus i CAP A 
BESCANÓ QUE HI FALTAVA GENT!!!!!

Ja està hem acabat el curs i anem cap 
a l’ institut!!!

Guillem Ferrer i Albert Vivancos

E l s  g r u p s  d e  6 è  A  i  B  v a n  f e r  p l e g a t s  e l  s o p a r  d e  g r a d u a c ió  a  p r i m à r i a  a m b  e l s  p r o f e s s o r s  R a m o n  i  P a c o . V ia t g e  a  P o r t  A v e n t u r a .



l ’ e n t r e v i s t a

L’escola s’acaba!

El d ivendres 16 de ju ny  vam anar 
a Barcelona. Prim er vam vis ita r el 
cam p del Barça i vam poder veure 
la copa de la Cham pions i l'estadi. 
Tam bé vam v is ita r el M useu del 
B a rça . Tot s e g u it vam  an a r al 
Parlament de Catalunya on ens van 
explicar la seva història, quan es va 
co n s tru ir i quan s 'h i va estab lir el 
P a rlam en t. Tothom  estava m o lt 
atra fegat, ja que el d ium enge se 
celebrava el re ferèndum  sobre la 
modificació de l'Estatut d'Autonomia 
i hi havia un m u n t de càm eres, 
pantalles de TV i gent fent tota mena 
de preparatius. Tot i així, la visita va 
ser m olt in te ressant i vam poder 
seure a les cad ires dels d ipu ta ts  i 
d iputades al Parlament.

Viatge de Fi de Primària
En acabar l'escola fem un viatge a 
les te rre s  de Tarragona am b  la 
finalitat de conviure junts uns quants 
dies. En aquesta sortida vam veure 
m oltes coses: l'A quarium  i Um ax 
de B arcelona, el delta de l’Ebre, 
Penyíscola, la c iu ta t de Tarragona , 
Santes Creus. I tam bé vam anar a 
Port Aventura, ja que no tot haurien 
de ser “ pedres” . Qui ha d it que la 
d iversió  no pot ser cu ltu ra ...?  La 
convivència fa que aquest dies tots 
es sentim  bé i que aquest viatge 
sigui un bon com iat de l’escola que 
ens ha acollit durant aquests anys.

Ja fa uns quants anys que l'escola 
va treure de l'ob lit una tradició com 
era la realització de catifes de flors 
per la diada del Corpus. No li vam 
donar el ca ire  re lig iós que havia 
t in g u t ,  pe rò  s í qu e  vam  v o le r 
ap ro fita r la diada per fer a la part 
vella del poble, concretament davant 
de l'església de Sant Llorenç, noves 
catifes de flors amb motius diversos.

Aquest any les hem de d ica t a la 
m ús ica . D avan t la sequera  i I' 
escassetat de flors a les rodalies, 
val la imaginació i així, es va utilitzar 
la sal pintada, el marro del cafè, els 
cig rons em bolicats am b paper de 
celofana, el blat de mor, el pinso 
del gos,... la gespa acabada de tallar, 
les fulles d 'acàcia ,...

Ha tornat a passar un nou curs escolar i arriba el dia de fi de curs. 
Diuen que quan les coses funcionen val més no tocar-les i a l’escola 

tenim moltes coses que funcionen i una d ’elles són els jocs del darrer 
dia de curs. Fa uns quan ts  anys se ’ns va ocórrer que els de 6è 
podrien dirigir-los i així ho vam fer. Va ser un èxit total i cada any els 
de 6è són els encarregats de muntar, organitzar i contro lar els jocs. 
Aquell dia ells manen i la veritat és que manen bé. La prova la teniu 
en les imatges de sota.
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Del Sobrequés a l ’ institut
Una vegada més arriba el fi de curs i una colla dels nois i noies que han passat per l ’escola ens deixen per anar a 

l ’ ins titu t. Inquietuds, il·lusions i records inesborrables es barregen en aquests darrers dies. Per a ells serà un món 

nou , però un món diferent i que els representarà un canvi en la seva vida en molts aspectes. La Sara, la Paula, en 

Guillem i e l'A lbert ens ho esxpliquen en quest dos textos.

COMIAT DE 6è

Hola, som la Sara i la Paula.
Aquest any estem fen 6è de Primària, 
l’any que ve anirem  a l’ institu t Vallvera 
de Salt. Tenim moltes ganes d ’anar a 
l'ins titu t perquè notem que ens estem 
fen t grans, però a l’ ins titu t serem els 
més petits. Tenim por que els professors 
ens separin a les classes.
Però tam bé pensem que si ens separen 
no passa res, perquè farem nous amics 
i amigues. També ens preocupa què 
alguna nena o nen més gran que 
nosaltres ens piqui...
Però no creiem que passi això.
També pensem que serà d ivertit anar 
cada dia am b bus a l’institu t.
Quan anem a l’ institu t hi haurà 3 dies 
com: d im arts que plegarem a 2/4 de 
sis, dimecres i divendres plegarem a les
2, i d illuns i dijous a 2 /4  de cinc de la 
tarda.
Nosaltres pensem que els exàmens 
seran més d ifíc ils  que els de l’escola 
però ja ho veurem allà.

Sara Redondo i Paula Cerdeno

RECORDS DE L’ESCOLA

Vam com e nça r l ’escola a P3 am b la 
professora Imma. Era sim pàtica. No et 
renyava per res excepte si fe ies una 
cosa molt dolenta. No ens posava deures 
perquè érem molt petits. Érem la classe 
anom enada “ Cavalls” . Quan entràvem 
a les 9 del mati ens feia preguntar els 
noms de tots els nens, perquè hi havia

gent que no se’ls sabia. Sempre, al final 
de curs venien els nens de 6è curs a 
fer-nos jocs. Ens ho passàvem molt bé. 
També ens donaven gelats. F ina lm ent 
vam passar el següent curs, P4.
A P4 tam bé vam seguir ten in t la Imma. 
Ja ens com e nça va  a c a s tig a r més 
perquè érem més grans. Seguíem sent 
la classe dels "Cavalls” . A P5 va arribar 
un alum ne nou: en Sergi!!
Era m olt sim pàtic. El prim er dia li vam 
preguntar si volia jugar am b nosaltres a 
futbol i ens va dir que no. Llavors l’ Imma 
ens va renyar perquè en Sergi no va 
ju ga r a res en to t el dia, pensant que 
no li havíem dit per jugar am b nosaltres. 
Ja vam passar de seguida a "cicle inicial" 
am b la senyoreta Cèlia.
La C è lia  es una s e n y o re ta ...  poc 
cridanera però ...quan agafava el regle 
de la X èn ia ...to ts  posàvem  ordre i... 
orelles tapades!!!
El d ijous gras del 2 0 0 0  va a rriba r un 
a ltre a lum ne nou a la classe, es deia: 
Mathias. Al p rincip i era m olt an tipà tic i 
no sabia pa rla r l ’ id iom a espanyol. A 
l'hora d ’anglès es va enfadar i en Xevi 
O tero el buscava per un costa t i ell 
s ’esca p a va  pe r l ’a ltre . F in a lm e n t 
nosaltres el vam agafar.
Ja hem arribat a segon!!!
Seguíem am b la Cèlia i tam bé seguíem 
am b els cops de regles. A segon va ser 
força igual que a primer, l’únic és que 
to ts  ens enfadàvem  perquè un llib re  
tenia molt poques pàgines. També fèiem 
col·leccions de llibretes.
Hem acaba t “ c ic le  in ic ia l"  i estem a 
“ cic le m itjà".
Vam canviar de professora, de la Cèlia

a la Maria. Am b la Maria com ençàvem  
a te n ir  deures i ens renyava més. Va 
venir un alum ne nou a la classe, es diu: 
Dani Domingo.
A 4 t va ser el prim er any que vam anar 
de colònies am b els de 5é. Ens ho vam 
passar m olt bé. Al joc de n it en Dani 
Domingo estava molt espantat i va venir 
p lorant a la nostra habitació.
5è: Teníem un tu tor que es diu Ramon, 
un tu to r  qu e  to th o m  estava  una 
m ic a ...e s p a n ta t pe rqu è  els seus ex 
a lum nes deien que cridava molt. Però 
no és així. Bé, una mica sí, quan no fem 
els deures.
6é: aqu í som a 6èü! Seguim ten in t en 
Ramon, cada cop es complica més, més 
deures...però...ha arribat el dia que tots 
e sp e rà ve m ... “ P ort A v e n tu ra ” . Que 
d ive rtit que va ser ! A l'ho te l vam fer 
a m is ta ts .  Vam  a n a r a l ’ Im a x  de 
Barcelona i a l'A quàrium . Vam veure 
taurons, peixos, angu iles...e tc . Dins el 
parc (Port Aventura) vam anar prim er 
de to t a fe r una volta am b el tren, per 
veure el que hi havia. A rriba l'hora de 
pujar al Dragon Khan. No hi vam pujar 
tots però és igual. Quina... impressió...!! 
A la ta rd a  vam  a n a r a v e u re  un 
espectacle. Ens va agradar molt, era de 
trets i de riure. Després vàrem anar a 
a lguna a tra cc ió  més i cap a l ’ hotel. 
L’endem à ja per m arxar vam anar el 
m o n e s tir de Santes Creus i CAP A 
BESCANÓ QUE HI FALTAVA GENT!!!!!

Ja està hem acabat el curs i anem cap 
a l’institut!!!

Guillem Ferrer i Albert Vivancos
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E l s  g r u p s  d e  6 è  A  i  B  v a n  f e r  p l e g a t s  e l  s o p a r  d e  g r a d u a c ió  a  p r i m à r i a  a m b  e l s  p r o f e s s o r s  R a m o n  i  P a c o . V i a t g e  a  P o r t  A v e n t u r a .



l ’ e n t r e v i s t a I

L’escola s’acaba!

El d ivendres 16 de ju ny  vam anar 
a Barcelona. P rim er vam visitar el 
cam p del Barça i vam poder veure 
la copa de la Cham pions i l'estadi. 
Tam bé vam v is ita r el M useu del 
B a rça . Tot s e g u it vam  a n a r al 
Parlament de Catalunya on ens van 
explicar la seva història, quan es va 
con s tru ir i quan s 'h i va estab lir el 
P a rlam en t. Tothom  estava m o lt 
atra fegat, ja que el d ium enge se 
celebrava el re ferèndum  sobre la 
modificació de l'Estatut d'Autonomia 
i hi havia un m u n t de càm eres, 
pantalles de TV i gent fent tota mena 
de preparatius. Tot i així, la visita va 
ser m olt in te ressant i vam poder 
seure a les cad ires dels d iputa ts  i 
d iputades al Parlament.

Viatge de Fi de Primària
En acabar l’escola fem un viatge a 
les te rre s  de Tarragona am b  la 
finalitat de conviure junts uns quants 
dies. En aquesta sortida vam veure 
m oltes coses: l'A quarium  i l’ Imax 
de B arcelona, el delta de l’ Ebre, 
Penyíscola, la c iu ta t de Tarragona , 
Santes Creus. I tam bé vam anar a 
Port Aventura, ja que no tot haurien 
de ser “ pedres” . Qui ha d it que la 
d ivers ió  no pot ser cu ltu ra ...?  La 
convivència fa que aquest dies tots 
es sentim  bé i que aquest viatge 
sigui un bon com iat de l’escola que 
ens ha acollit du ran t aquests anys.

Ja fa uns quants anys que l'escola 
va treure de l'ob lit una tradició com 
era la realització de catifes de flors 
per la diada del Corpus. No li vam 
donar el ca ire  re lig iós que havia 
t in g u t ,  pe rò  s í qu e  vam  vo le r 
ap ro fita r la diada per fer a la part 
vella del poble, concretament davant 
de l'església de Sant Llorenç, noves 
catifes de flors amb motius diversos.

A quest any les hem d e d ica t a la 
m ú s ica . D avan t la sequera  i I' 
escassetat de flors a les rodalies, 
val la imaginació i així, es va utilitzar 
la sal pintada, el marro del cafè, els 
cig rons em bolicats am b paper de 
celofana, el blat de mor, el pinso 
del gos,... la gespa acabada de tallar, 
les fulles d 'acàcia ,...

I

Ha torna t a passar un nou curs escolar i arriba el dia de fi de curs. 
Diuen que quan les coses funcionen val més no tocar-les i a l’escola 

tenim moltes coses que funcionen i una d ’elles són els jocs del darrer 
dia de curs. Fa uns quan ts  anys se ’ns va ocórrer que els de 6è 
podrien dirigir-los i així ho vam fer. Va ser un èxit total i cada any els 
de 6è són els encarregats de muntar, organitzar i contro lar els jocs. 
Aquell dia ells manen i la veritat és que manen bé. La prova la teniu 
en les imatges de sota.
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Activ itats de l ’AMIPA de l ’escola de Bescanó
L’A M I P A  DE L ’ ESCOL A DE B E S C A N Ó  ( CEI P  DR. S A N T I A G O  S O B R E Q Ü É S )  AL  LL ARG D ’A Q U E S T  C U R S  H E M O R G A N I T Z A T  

D IVERSES A C T I V I T A T S  PER A P ARES I A L U M N E S ,  I EN A Q U E S T  A R T I C L E  US EN FEM U N  B R E U  R E S U M .

E l s m é s  p e t it s  en  e l  t a l l e r  d’e x p r e s s ió
c o r p o r a l .

Fo t o s :
R apael  Sa n ch ez  S u r r o c a  
(D e leg a t  d e  l’AM IPA)

EXCURSIÓ AL PALAU DE LA M ÚSICA DE 
BARCELONA
A princ ip i de curs la professora de m úsica 
de l’escola ens va in form ar que podríem  fer 
una sortida m usica l/fam iliar du ran t el curs. 
Això ens va agradar molt, i ho vam organitzar 
to t per anar el 19 de m arç al Palau de la 
Música de Barcelona.
Vam assistir al concert “ La volta al món amb 
80 instrum ents de percussió” , a càrrec del 
grup “ Percussió de B arce lona” i vam fru ir 
molt escoltant-lo. Vam viatjar per to t el món 
a través de la música sense m oure'ns de la 
butaca. Van aconsegu ir m an ten ir l’a tenció 
de petits i grans du ran t els 90  m inuts que 
va durar el concert, una cosa ben d ifíc il, ja 
que portàvem nens de P3 fins  a 12 anys... 
Vam acabar de passar el dia al Maremàgnum 
on vam passejar, jugar, parlar, etc.

FIRA DE L’ INTERCANVI 
El 22 d ’abril vam organitzar al pati de l’escola 
la prim era Fira de l’ In tercanvi, per tal que 
els més petits puguin com provar què és el 
com erç. La Festa va ésser to t un èxit. Els 
n e n s  van  c o m p re n d re  q u e  no to t  
s ’aconsegueix am b d iners i que una cosa 
vella no sem pre  s ’ha de llençar, es pot 
reu tilitzar. Els nens que van p a rtic ipa r en 
aquesta experiència van disfrutar molt i molt.

Va ésser tota una aventura . Els grans de 
seguida van com prendre de què es tractava, 
vam fer paradetes i tothom  exposava el que 
volia in tercanviar; els nens i nenes anaven 
d'una parada a l’altre i si els interessava una 
cosa proposaven un canvi. Va ésser una tarda 
per conviure am b el nostres fills  i companys, 
vam riure molt tots els participants, esperem 
que aquesta experiència es vagi repetint any 
rere a n y .....

FESTES DE FI DE CURS 
Cada any al final de curs cada grup fa el seu 
com iat particu lar per celebrar que els nens 
ja són més grans i han fe t un cu rs  més. 
També ens serveix als pares per trobar-nos 
i parlar sobre com ha anat el curs escolar... 
A quest any, els de P4 vam organ itzar una 
sortida al PIG de Girona, ja que els diumenges 
al m atí poden jugar pares i fills  lliurem ent. 
Vam quedar fora el PIG a les 11 i després... 
tots a jugar!!!, Vam saltar i jugar to t el matí, 
prim er només jugaven els nens i algun pare 
m olt atrevit, però en veure que no passava 
res, es van anar a n im an t to ts  els pares i 
mares, vam crem ar molta, molta adrenalina 
i vam suar molt més els pares que els nostres
fills, els anys pesen.....Després a fer un bon
d in a r de c loenda  i cap  a casa to ts  ben 
cansats....i a esperar un nou curs.

FESTA DE FI DE CURS DE L'ESCO LA 

Cada any, l'AMIPA organitza la festa de fi de 
curs  i aquest any la vam celebrar el 17 de 
juny. Prim er es va fe r una exh ib ic ió  de les 
activitats extraescolars, exposició de les coses 
fetes per plàstica dirig its pel seu mestre. Tot 
això acom panyat d ’un passi d ’audiovisuals 
on surten  to ts  els nens fen t les activ ita ts  
du ran t el curs. Després balls i més balls de 
funky, des de ls  més pe tits  fin s  als més 
grans... Quins futurs ballarins tenim a l’escola! 
Des d ’aquí felicitem  a les dues monitores per 
tota la tasca feta.
Els més petitons (de 3 a 6  anys) van fe r la 
re p re s e n ta c ió  d ’ un c o n te  i un ta lle r  
d 'exp ress ió  co rp o ra l. Ens van o fe rir una 
representació molt divertida. Primer semblava 
una orgue de gats. Però quan van veure les 
seves monitores tot es va organitzar, la funció 
va com ençar i to t va rutllar. Després, una 
esplèndida actuació  d ’en Jordi Tonietti ens 
va fe r ba llar a tots sota un sol que no es 
podia resistir, però vam aguantar fins el final!!!! 
Tota la ta rda  hj va haver serve i de bar 
organitzat pels a lum nes de 5è curs. Aquest 
any s ’hi varen llu ir m olt, hi havia fins i tot 
g e la ts  i c a fè s . F e lic i ta ts  a to ts  e ls  
organitzadors. Ja quan el sol donava el baix 
vam fer uns tallers de maquillatge i pintura, 
gràcies a la col·laboració dels pares delegats, 
que ho varen organitzar to t m olt bé.
A quarts de nou, qu ina feina!!! Tots a parar 
taules ja que a les 9  com ençàvem  a sopar. 
Un s o p a r on vam  é sse r m és de 3 0 0  
com ensals, on tots vam riure i parlar molt. 
Després, un ball de c loenda am b karaoke 
inclòs, on les nenes, sobretot, van can tar 
am b el m icròfon i ballar molt. Després de tot 
això ja eren les tres de la matinada: a recollir 
i a dorm ir per recuperar forces.

Des d ’aq u í vull donar les gràcies a tothom  
qui va co l·laborar en aquestes activ ita ts de 
l'AMIPA, des dels alumnes als pares (sobretot 
els delegats de curs) i fin s  i to t algun avi. 
Gràcies a tots perquè és treballant junts quan 
la gent aconsegueix els seus objectius...

Recordeu que el proper curs escolar varia 
l ’ horari escolar:
Els nens de le r  a 6è faran de les 9 a les 
13 h i de les 15 a les 17h. Gràcies a l ’AMIPA 
i al professorat farem  la 6ena hora, ja que 
no ens tocava fins al curs 20 0 7 -0 8 . Esperem 
que e ls  nostres f i l ls  en tre g u in  un bon 
p ro fit!!!

Ma. Teresa Prat 
President de l ’AMIPA

La  F ir a  de  L’in t e r c a n v i .

La Fe st a  d e  f i  d e  c u r s  al  P IG  d e  G ir o n a .

E x h ib ic ió  d e  f u n k y .

U n so par  de  f i  d e  c u r s  p e r  a 300  
p e r s o n e s .



P E R  C A M I N S  I C O R R I O L S

Per Elisenda Farriol

Travessa dels Carros de Foc
LA COL L A L’ I S A RD  VA R E AL I TZ AR ,  A F I N A L S  DE J U N Y ,  A Q U E S T A  E S P E C T A C U LA R  

E X C U R S I Ó  Q U E  R E CÓ R R E  ELS N O U R E F U G I S  DELS P AR C D ’ A I G Ü E S T O R T E S

El dia de Sant Joan a les c in c  del matí, vu it m em bres de la 

colla l’ Isard, vam sortir cap a la Vall d ’Aran per fer la travessa 

dels Carros de Foc. Aquesta travessa consisteix en recórrer 

els nou refugis del Parc d ’Aigüestortes- Sant M aurici am b un 

desnivell acum ula t de més de 9 .0 00  m.

Etapa Artíes-Restanca-Ventosa i Calvell (2 4  de juny): 

Deixem els cotxes al final de la pista que surt d ’Artíes i pugem 

cap al refugi de la Restanca. D’allà continuem  pel Coll de la 

Crestada cap al refugi Ventosa i Calvell, on fem nit.

Etapa Ventosa i Calvell-Estany Llong (25  de juny):

Potser és l'etapa més feixuga: la pujada al coll de Contraix és 

un xic pesada i el tem ps no acom panya massa. D ificulten el 

cam í els grans blocs de granit que hem de travessar.

Etapa Estany Llong-Colom ina (2 6  de juny):

El paisatge canvia i és torna m olt més agradable. El cam í puja 

en zigues-zagues i és fa rc it de neret flo rit i pi negre. Anem 

cap al coll de Dellui i to t el cam í anem trobant estanys. 

Etapa Colom ina-Josep M. B lanc (27  de juny):

És potser l'etapa més curta, però nosaltres l’allarguem  i fem 

el cim  del Peguera. Hi ha m olt bona vista ja que des d'allà 

da lt es veu bona part de la ruta que hem de fer.

Etapa Josep M. B lanc-Ernest M allafré-Am itges (28  de juny): 

Encara que llarg, és un agradable passeig per la zona més 

coneguda del parc. Voregem els Encantats, fem un refresc al 

Mallafré, parem a Sant M aurici i fina lm ent arribem a Amitges, 

des d ’on hi ha una vista realm ent espectacular.

Etapa Am itges-Colom ers (29  de juny):

Passem pel costat del cim  del Ratera i dos dels nostres hi 

pugen. Seguim per un cam í suau cap al Saboredo i d ’allà a 

fer nit a Colomers.

Etapa C olom ers-Restanca-Artíes (3 0  de juny):

L’ú ltim  dia. Veiem m arm otes de bon matí, les ún iques que 

ens trobem  en tots els dies. Tornem cap al coll de la Crestada 

i deixem a la dreta el Montardo. Baixem a dinar a la Restanca 

i d'allà ja cap al cotxe i a casa.

Entre Ordesa i el M onte  P erd ido
R U T A :  P R A D E R A  DE O R D E S A -  C L A V I J AS  DE C O T A T U E R O -  G Ó R I Z -  M O N T E  P E R D I D O -  B R E C H A  DE 

R O L A N D O -  S A R R A D E T S -  F AJ A  DE LAS F L OR E S -  C IR C O DE LA C A R R I A T A - P R A D E R A  DE O R DE S A .

L a  C o l l a  l’ I s a r d , d u r a n t  
l a  t r a v e s s a .

21 de Ju lio l: Sortim de Bescanó tretze de la colla l'Isard en 

direcció a Torla, on fem nit a l’hotel.

22  de J u lio l: L’autobus ens deixa a la pradera de Ordesa. 

D’allà in iciem  el cam í cap a les “ Clavijas de Cotatuero". Les 

passem sense massa d ificu lta t, encara que ben assegurats 

ja que és un pas m olt aeri. Després passant, pels Llanos de 

Millaris, ja es veu el Monte Perdido. Arribem al refugi de Góriz 

on fem nit.

23  de Ju lio l: Pugem a la fresca cap al Lago Helado. Allà ens 

dividim en dos grups: uns pugen al Cilindro i la resta al Monte 

Perdido. Fa un dia esplèndid i la vista és magnífica.

Ens retrobem  tots  al Lago Helado i con tinuem  per la Faja 

Roya, Collado de la Cascada, Paso de los Sarrios, Brecha de 

Rolando i fina lm ent arribem  al refugi de Sarradets.

2 4  de Ju lio l: De Sarradets tornem  a la Brecha i d ’allà per la 

Plana de Narciso anem a trobar la Faja de las Flores. Aquest 

és un cam í no apte per a gent amb vertigen, ja que són gairebé

3 quilòm etres de cam í força estret, am b un penya-segat de 

1.200 metres de desnivell. Baixem pel Circo de la Carriata 

cap a la pradera de Ordesa passant molta calor, i allà finalitzem 

la travessa.
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E l  g r u p , a  l a  V a l l  d ’O r d e s a .
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P O L I G R A S

Poligras,empresa instal·ladora de la 
gespa artificial del Camp de Futbol

Poligras Ibérica, S.A.

Tel. 93 589 85 32 - Fax. 93 675 34 64 
www.poligras.es - poligrasiberica@poligras.es
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